
Protokollsutdrag IDN Sammanträde 25 september 2018 

Sida 1 av 3 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2018      § 86 - 99 
 

Tid: Tisdagen den 25 september 2018  kl. 17.30 – 17:41 

Plats: Glasbruket H3D, Hantverkargatan 3D 

 

Justerat : 2018-09-26 
 

 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare, Claudio Palacios 

administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 96 

Rekommendation för konstgräs, gummigranulat och platsgjutet 
gummi - Svar på remiss från Miljöförvaltningen  
Dnr 01.06/586/2018 

 

 

BESLUT 
 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på remissen. 

 
 

Ärendet 
 

Miljö och hälsoskyddsnämnden har remitterat förslag på rekommendationer för konstgräs, 

gummigranulat och platsgjutet gummi till stadens berörda nämnder och bolag. 

Idrottsförvaltningen ser positivt på det föreliggande arbetet att motverka spridningen av 

mikroplaster och anser att flesta föreslagna åtgärderna överensstämmer med förvaltningens 

strategi att bevara Stockholms miljö från miljögifter. Förvaltningen anser dock att förslaget att 

undvika att anlägga fler konstgräsplaner kommer att försvåra möjligheten att besvara 

efterfrågan om fler fotbollsplaner. Förvaltningen anser även att ytterligare faktorer såsom 

kompakteringen av fyllnadsmaterial behöver analyseras i syfte att kartlägga spridningsvägar 

för mikroplaster. Ärendet beskriver förvaltningens strategiska miljöarbete för att bidra till att 

motverka spridningen av mikroplaster i stadens miljö. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten                            Erik Odenlid 
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